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Názov materiálu 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od VI.  

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

ktoré sa konalo dňa 26.09.2019 

Predkladá Ing. Igor Petrovčik, starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto 

Spracovateľ 
Mgr. Renáta Némethová, oddelenie kultúry, športu, masmediálnej 

komunikácie a správy trhu 

Dátum zasadnutia 17.12.2019 

Číslo spisu A 1126/2019/RS01/07 

 

 

 

 

 

 



Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od VI. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 26.09.2019, 

v  predloženom znení. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od VI. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 

26.09.2019 

 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

v uplynulom období od konania septembrového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ 

Košice–Staré Mesto som sa prioritne zameriaval na tieto oblasti: 

 

Čistotu a zeleň, ktorú som monitoroval na pravidelných kontrolných dňoch nielen so svojimi 

spolupracovníkmi, s ktorými sme vytvorili systém operatívneho upratovania odpadu, ale aj na 

stretnutiach s kompetentnými zo Správy mestskej zelene a akciovej spoločnosti KOSIT, kde 

sme si vyjasňovali sporné lokality a hľadali riešenia, ako postupovať ďalej. Mám za to, že 

úroveň čistoty v mestskej časti sa výrazne zvýšila. 

 

V súvislosti so zimnou sezónou som si prešiel mestskú časť, aby som skontroloval osadenie 

modrých tabuliek v rámci „chodníkovej novely“. Následne na spoločnom jednaní so 

zástupcami KOSIT-u som dohodol odstránenie niektorých tabuliek v sporných a nelogicky 

označených lokalitách.  

 

Ďalšou oblasťou môjho prioritného záujmu boli dve verejné zhromaždenia a odborný presun 

informácií zo samosprávy k občanom v súvislosti s chystanou revitalizáciou horného toku 

Mlynského náhonu. Odborníci z rôznych oblastí od botanika až po hydrológa a zástupcu Útvaru 

hlavného architekta mesta Košice fundovane vysvetlili zámery občianskeho združenia Mlynský 

náhon a mesta Košice, ktoré už v prvej polovici  budúceho roka plánuje vypísať architektonickú 

súťaž na revitalizáciu časti od Hlinkovej po JUMBO centrum. Na stretnutiach sa dohodlo, že 

občania sa zídu na jar a určia, ktoré plochy sa kosiť budú a ktoré nie. 

 

S maximálnou zodpovednosťou som sa s pracovníkmi úradu i poslancami podieľal na prácach 

pri zostavovaní rozpočtu mestskej časti Staré Mesto na rok 2020. Jednal som s primátorom 

mesta Košice o spôsobe refundácie nepridelenej dotácie vo výške 70 tisíc eur v budúcoročnom 

rozpočte i o odpredaji Mestskej krytej plavárne, ktorú vlastní MČ Staré Mesto. 

 

Zorganizoval som aj pracovné stretnutie na pôde Miestneho úradu MČ Košice-Staré Mesto s 

predstaviteľmi občianskeho združenia ROVÁS, aby sme spoločne diskutovali o problémových 

bodoch vzájomného nájomného vzťahu a hľadali kompromis, ktorý by vyhovoval obom 

stranám. 

 

Zúčastnil som sa na prezentácii a malej slávnostnej recepcii pri príležitosti úspešného 

ukončenia GES projektu na Mestskej krytej plavárni a oslave skvelého 2. miesta spomedzi 

prihlásených 50 projektov v rámci celoslovenskej súťaže EFEKTIA. 

 

Zvolal som aj pracovné stretnutie s riaditeľkami škôlok, aby sme prebrali pred prípravou 

rozpočtu stav v zariadeniach, potrebné investície i podujatia. 

 

Ako štatutár MČ Košice-Staré Mesto som na slávnosti v Sobášnej sieni odovzdal tohtoročné 

Ceny MČ Staré Mesto výnimočným osobnostiam a kolektívu. Okrem toho som sa aktívne 

zapájal do akcií Denného centra seniorov, či to už bola oslava pri príležitosti mesiaca Úcty k 

starším, Katarínska zábava alebo pravidelné stretnutia s jubilantami a vítanie novorodencov do 

života. 


